
 

1 
 

Notulen ALV 21 maart 2013 
 
Aanwezige leden(20):Kees van Vliet, Jur den Besten, Betty van Oenen, Nel Hofma, Teuni 
Verschoor, Marja van Straten, Saskia v.d. Berg, Martin de Bruine, Geertje Overduin, Gert 
Heikoop, Rian v.d. Boer, Ingrid Verhagen, Marijn Roverts, Wim Goedegebuur, Bert de 
Groot, Bas Aantjes, Roel Hartlief, Ad Bax, Jaco de Bruin, Jan-Leen v.d.Vlies. 
 
Afmeldingen leden(6):Lotte Schakel, Janine Kuiper, Bas Arentse, Wanda Timmerman-
Scholtes, Leo Lanser, Huib den Breejen. 
 
Aanwezige bestuursleden(8): 
Ben Klieverik, Kees Timmerman, André Gelauf, Vincent Wols, Anita Heijkoop, Adriaan van 
Houwelingen, Bas van Genderen en Koos Beentjes. 
 
Afwezige bestuursleden: Geen 
 
1.Opening 
Om 20.05 uur opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. De ereleden Bas 
Aantjes en Maryan Gorree worden hierbij extra vermeld.  
 
2.Mededelingen bestuur 
De voorzitter vertelt de aanwezigen dat ons erelid Huib den Breejen in het ziekenhuis is 
opgenomen. 
 
3.Notulen ledenvergadering 21 maart 2012 
De notulen stonden vermeld op de website. 
3.1 tekst  
Geen opmerkingen 
 
3.2 inhoudelijk 
De voorzitter geeft aan dat de vervanging van de vloer van sportzaal Neerpolder niet , 
zoals afgesproken met de Tilgroep, in 2012 vervangen is maar de vervanging zal nu 
plaatsvinden tijdens de zomervakantie van 2013. 
 
Arjan Slob maakt melding van het feit dat de nieuwe badmintontenues in week 13 
binnenkomen. 
 
Gebleken is dat de kast van de afdeling badminton niet elke maandagavond wordt 
afgesloten. Dit heeft tot gevolg dat de gemeente (O2A5) op de dinsdagen soms de 
badmintonspullen gebruiken. De leiding wordt verzocht toe te zien dat de kast afgesloten 
wordt. 
 
Vorig jaar maakte Bas Aantjes de opmerking dat Vridos geen oliebollen meer bakte op de 
Gondelmarkt en dat hij het betreurt dat de sportweek niet meer georganiseerd wordt. 
Het bestuur kan melden dat eind 2012 oliebollen verkocht zijn op de kerstmarkt van 
Welkoop. Ook is de Activiteitencommissie voornemens de sportweek weer in ere te 
herstellen. De sportweek zal, ondanks dat het een vakantieweek is, de eerste week in 
mei gehouden worden (6 t/m 11 mei, excl. Hemelvaartsdag). 
 
Er zijn verder geen op- en aanmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. De 
voorzitter Ben Klieverik en secretaris Koos Beentjes tekenen de notulen. Eén exemplaar 
wordt gearchiveerd en één exemplaar gaat naar de penningmeester t.b.v. de 
subsidieaanvraag voor 2014. 
 
4.Verslagen van de afdelingen 
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De verslagen van de afdelingen en van de secretaris stonden eveneens op de website. Er 
is geen extra toelichting gewenst. Geertje Overduin merkt op dat combirobic en 
combirobic+ niet vermeld worden in het jaarverslag van de afdeling Gymnastiek. Anita 
geeft aan dat het jaarverslag een globaal overzicht geeft van de activiteiten binnen de 
afdeling Gym en niet alles vermeld.  
en er worden geen op- en/of aanmerkingen gemaakt over de verslagen van de 
afdelingen. Ben bedankt de makers voor hun inbreng. 
 
5.Financiëel verslag 2012 
De aanwezigen hebben de financiële stukken uitgereikt gekregen. Kees geeft een 
toelichting op de stukken. 
Balans 
T.a.v. de balans merkt Kees op dat de balans een positief resultaat laat zien. 
Resultaten per afdeling 
Badminton 
De afdeling badminton sluit het jaar 2012 af met een negatief resultaat van € 2000. 
Ondanks dat dit een negatief resultaat is zit er toch een verbetering in. Het jaar 2011 
werd namelijk afgesloten met een negatief resultaat van € 5600. 
Gym 
Overige kosten, groot € 3245,50 , lijkt erg veel in verhouding met het jaar 2012, maar 
deze kosten zijn veroorzaakt door de aanschaf van gympakjes. De gympakjes zijn 
aangeschaft omdat dit een aanbieding was (gratis broekjes). De gympakjes liggen dus op 
voorraad. 
Volleybal 
Opleidingskosten zijn hoog € 2100. Deze kostenpost wordt veroorzaakt omdat de 
afdeling Volleybal 7 groepen jeugd heeft gekregen (CMV). Het bestuur is van mening dat 
deze jeugdgroepen goed gekwalificeerde leiders nodig heeft. 
De aanwezigen zijn van mening dat investeren in de jeugd een goede zaak is. 
Resultatenrekening 
De resultatenrekening maakt inzichtelijk wat begroot is en wat werkelijk is uitgegeven. 

 De inkomsten uit contributie laat een verschil zien van ca.€5000. Het verschil is te 
verklaren uit het feit dat de contributieverhoging in 2012 slechts 3 kwartalen 
betreft. (na goedkeuring in ALV maart 2012). Ook is het ledental gezakt van 724 
naar 664. 

 De sponsoring heeft €1000 minder opgebracht. 
 Opbrengst markten/acties e.d. is hoger uitgevallen door meer verhuur van de 

tribune, opbrengst Gondelmarkt en Kerstmarkt Welkoop. 
 Subsidie laat een positief verschil zien. Dit komt door het feit dat de 

subsidieverstrekker de subsidie relateert aan de cijfers van twee jaar terug.  
 Bij kosten afdeling, overige kosten, wordt het verschil van € 3191,34 veroorzaakt 

door de aanschaf van de gympakjes. 
 Bij Algemene kosten,diverse kosten,  wordt het verschil van € 2440,14 onder 

andere veroorzaakt door meer gekwalificeerde krachten  t.b.v. de kantine en het 
Vridosfeest Vridance’12 dat voor de eerste keer georganiseerd werd. 

 
Kees van Vliet stelt de vraag of de teruggang in leden bij één afdeling plaats vindt . Het 
antwoord hierop is dat de teruggang in ledental bij de afdelingen Badminton, Bom, Gym 
en Judo plaatsvindt. Het is dus verenigingbreed.  
  
Arjan Slob constateert dat de opbrengst uit sponsoring(€2800) voor het grootste deel (€ 
2200) door de afdeling Badminton wordt binnen gebracht. Hij vraagt of de afdeling 
Volleybal niet aan sponsoring doet.  Het bedrag bij Badminton wordt hoofdzakelijk 
veroorzaakt door sponsoring shuttles. Vincent Wols merkt op dat de afdeling Volleybal de 
ballen gesponsord heeft gekregen. Dit feit was bij de penningmeester niet bekend en is 
dus niet in de stukken opgenomen. In het vervolg zal dit wel bij de afdeling geboekt gaan 
worden. 
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5.1 Verslag kascontrolecommissie over het jaar 2012 
Gert Heikoop geeft aan namens de kascontrolecommissie dat de financiële stukken er 
keurig uitzien en de ALV verleent de penningmeester decharge. Een getekende verklaring 
is afgegeven. 
 
5.2 Benoeming kascontrolecommissie over het jaar 2013 
Gert Heikoop heeft drie jaar (2x + 1x reserve) zitting gehad in de kascontrolecommissie 
en wordt dus  vervangen.  
Bert de Groot (2e x) en Wanda Timmerman-Scholtes (1e x) worden benoemd tot 
kascontrolecommissielid 2013. Jan-Leen v.d.Vlies wordt aangewezen als reservelid. 
 
6.Begroting 2014 
Kees merkt op dat in de begroting rekening is gehouden met verhoging van de zaalhuur 
(€3000). Elk jaar wordt de zaalhuur automatisch verhoogd met één euro per zaaldeel. 
Ook zal de subsidie worden verlaagd. De gemeente Giessenlanden bezuinigt over vier 
jaar het subsidiebedrag met 20%.  
Vergoedingen aan trainers is iets hoger ingeboekt. 
 
Als alles gaat zoals de penningmeester heeft ingeschat dan kan er een positief resultaat 
ontstaan van ca. € 3000. 
 
De aanwezigen geven de penningmeester een applaus voor heldere uitleg en goede 
vastlegging van de financiële gegevens v.w.b. het boekingsjaar 2012. 
 
7.Vaststellig contributie 
Het bestuur stelt voor GEEN contributieverhoging door te voeren. 
De aanwezige leden gaan hiermee akkoord.  
 
 
8.Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar 
 

 Afdeling BOM         :    Vacature, waargenomen door Anita Heijkoop 
 

 Volleybal              :    Vincent Wols 
 
Aftredend en niet herkiesbaar  

 
 penningmeester           :   Kees Timmerman 

 
Verkiesbaar 

 bestuurslid      :   Wim Goedegebuur 
 
Vincent wordt herkozen. Aangezien er geen aanmeldingen zijn om de afdeling BOM te 
gaan leiden, blijft Anita waarnemen. 
 
Wim Goedegebuur wordt gekozen als bestuurslid. Het bestuur deelt mee dat het bestuur 
uit haar midden Wim Goedegebuur aanwijst als penningmeester. 
 
De voorzitter bedankt Kees voor alle werk wat hij voor de vereniging als penningmeester 
heeft gedaan. Wim Goedegebuur verhaalt over de werkoverdracht tussen hem en Kees 
en heeft hierbij gemerkt dat Kees het werk met hart en ziel heeft uitgevoerd. 
De voorzitter reikt Kees een cadeautje uit. (dinerbon en fles alcoholhoudende drank).  
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9. Jubilarissen 
Het bestuur heeft besloten in het vervolg aandacht te besteden aan jubilarissen. Onder 
jubilarissen wordt verstaan Vridosleden die 25 jaar lid zijn van de vereniging. Omdat het 
de eerste maal is worden er dit jaar ook leden in het zonnetje gezet die al veel langer lid 
zijn.  
Koos spreekt de jubilarissen toe omdat zowel de voorzitter Ben als de (voormalige) 
penningmeester Kees tot de groep van jubilarissen behoren. De jubilarissen ontvangen 
bloemen en worden op de foto gezet. Vridos zal de plaatselijke kranten benaderen om de 
foto te plaatsen. Ook zullen de foto’s op de website geplaatst worden. De jubilarissen 
zijn: Maryan Gorree, Saskia v.d.Berg, Geertje Overduin, Betty van Oenen, Nel Hofma, 
Dicky Janssen, Bas Aantjes, Ad Bax, Jur den Besten, Martin de Bruine, Roel Hartlief, Ben 
Klieverik, Kees van Vliet, Arjan Slob, Rian v.d.Boer, Bert de Groot, Kees Timmerman, 
Huib den Breejen(ziek), Bas Arentse (vakantie) en Leo Lansen (verjaardag).  
 
Hierna vinden nog twee vrij unieke gebeurtenissen plaats.   
De ALV benoemt Geertje Overduin tot lid van verdienste. Arjan Slob en Kees Timmerman 
worden benoemd tot ereleden van de vereniging.  
Ben roemt de inzet van Geertje, Arjan en Kees. De vergadering beaamt dit met een 
stevig applaus. 
 
10.Rondvraag 
Ingrid Verhagen vraagt of de nieuwe vloer die gelegd wordt in de zomer 2013 kleine velden 
heeft voor CMV. Het bestuur kan dit bevestigen. De beheerder van de sportzaal heeft dit 
toegezegd. 
 
Jur den Besten geeft aan dat diverse leden geen uitnodiging hebben ontvangen voor deze 
ALV. Het bestuur heeft de uitnodiging, de notulen, de afdelingsverslagen e.d. op de website 
geplaatst (clubkrant). Binnen het bestuur is de afspraak gemaakt dat de 
afdelingsbestuurders haar leden via de mail attendeert op de ALV en de ALV-stukken. 
Hierin is dus blijkbaar iets fout gegaan.  
Arjan Slob doet de suggestie ook een aankondiging te doen in Het Kompas en Het Kontakt.  
Het bestuur zal hier in de toekomst extra aandacht aan besteden. 
 
Geertje Overduin vraagt of bij het vervangen van de vloer er ook extra aandacht wordt 
besteed aan de spiegelwand in zaal 2. Jan-Leen v.d.Vlies zegt toe dit probleem te tackelen. 
 
Rian v.d.Boer vraagt wanneer het probleem van de verwarming zal zijn opgelost. Saskia 
v.d.Berg merkt nog op dat kleedkamer 4 altijd steenkoud is. 
De voorzitter geeft aan dat het Bestuur hier geen invloed op heeft. Regelmatig wordt het 
probleem aangekaart bij De Tilgroep. De Tilgroep blijft er mee bezig. En het bestuur spreekt 
de hoop uit dat het binnen afzienbare tijd wordt opgelost. 
 
Bert de Groot merkt op dat niet bij iedereen bekend is welke lichten automatisch uit gaan 
(zaal en kleedkamers) en welke blijven branden (gang en entree). De voorzitter zegt dat dit 
een typische zaak is voor de leiding van de afdeling om dit aan diegenen die afsluiten uit te 
leggen.  
 
Rian v.d.Boer vraagt waar nu, nu er een nieuwe penningmeester is, de geldzak gehaald 
moet worden. Tot het eind van het seizoen zullen Kees en Margot dit blijven verzorgen. Wie 
deze taak na de zomervakantie op zich neemt is nog niet bekend. Er melden zich geen 
vrijwilligers tijdens deze ALV, dus het bestuur houdt dit nog even in beraad. 
 
Dicky Janssen merkt op dat zij op de donderdagen nogal eens geconfronteerd wordt met het 
feit dat de banken in de sportzaal voor de gangdeuren staan. Omdat het licht dan nog niet 
brand in de zaal  levert dit struikelgevaar op.  
Martin meldt dat ook het aanvullen van de limonades e.d. op de woensdagen ook te wensen 
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overlaat.  
Ben merkt op dat dit nu typisch een taak voor de leidinggevenden is. Na afloop van het 
gebruik van de zaal en kantine is het normaal dat men een rondje loopt door zaal, 
kleedkamers e.d. om te bezien of er nog iets opgeruimd moet worden, voorraden aanvult, 
etc. 
 
11. Sluiting 
Ben sluit de vergadering onder dankzegging van de aanwezigen en stelt voor een toost uit te 
brengen op de jubilarissen, ereleden en lid van verdienste. 
 
 
 
……………………………     …………………………… 
 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
Voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 
 
 
  
 


